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Tranbjerg, den 20. august 2024 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  

2023 – 2024 
 
Møde nr. 9 
 
 

Placering:  
Kantinen afd. Grønløkke 
 
Dato og tidspunkt: 
6. juni 2024  
Kl. 17.00-19.30 
 
 
Afbud/fraværende:  
Mette afbud 
Jonas kommer senere. 

Forældrevalgte i skolebestyrelsen:  
Heidi Andreasen, Mette Noe-Nygaard 
Rasmussen, Christian Fredsbo, Lisa 
Overgaard Ibsen, Kim Mikkelsen, Jesper 
Eriksen, Anne Sofie Kvisgaard Kristensen 
Suppleanter:  
Tanja Elkjær Kristiansen, Jonas 
Kalsgaard Lynggaard. 
 
Medarbejdere: Martin Østersø, Line 
Nielsen 
Elevrådsfor- og næstforperson:  
Ledelse: Simon Fenger, Birgitte 
Agersnap 
 

 Dagsorden: Referat: 
Referent: Simon Fenger 

1. Godkendelse af 
dagsorden 

 17:00-17:05 
(Mette) 
Godkendt. 
 
 

2. Evaluering  Evaluering af skoleåret 17:05-17:15 
(Heidi) 
Birgitte siger på skolens vegne tak for 
indsatsen til Heidi og Lisa som stopper i 
bestyrelsen efter store og gode 
arbejdsindsatser.  
Til Christian, Tanja, Jonas og Line siges 
der på gensyn efter ferien. 
 
Martin stopper også som 
medarbejderrepræsentant i 
skolebestyrelsen. – Også en stor tak til 
ham for indsatsen.  
 
Det er derudover vurderingen at det har 
været et godt år. Skolen er i god gænge 
og udvikling.  
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3. Mødeplan for 
bestyrelsesarbejdet 

Input til mødeplanen 
 
Bilag: 

- Mødeplan 2024-2025, en 
fremskrevet udgave af 
2023-2024 

17:15-17:25 
(Heidi) 
Birgitte fremlægger mødeplanen for det 
kommende skoleår.  
Punkterne fra i år er kørt frem og det er 
aftalt med vores administrative leder 
Jens hvornår han deltager.  
 
Der efterspørges også at få arbejdet 
med sygefravær ind i mødeplanen. 
Dette tilføjes til møder i forår og efterår. 
 
Organisationen Skole og Forældre vil 
desuden deltage på et møde.  
 
Mødeplanen er dynamisk. 

4. Årgangsmøder Bestyrelsen deltager i 
årgangsforældremøderne 
august/september 
 

- Hvem dækker hvilke 
årgange 

- Hvilke årgange mangler 

17:25-17:40 
(Heidi) 
 
Oversigt over hvem der deltager på 
hvilke årgangsforældremøder 
 
Årgang – Dato - Forældrerepræsentant 
0.årg 27.08 Jonas 
1.årg 02.09 Christian 
2.årg 11.09 Pouel 
3.årg 03.09 Jonas 
4.årg 12.09 Anne Sofie 
5.årg 04.09 Trine 
6.årg 05.09 Jesper 
7.årg 09.09 Kasper 
8.årg 10.09 Tanja 
9.årg 17.09 Kim 
Spc – Signe Storgaard (hun har sagt ja til 
dette) 
 

5. Dimission Tale til dimissionen for 9. årgang 
 

- Bestyrelsen tilbydes at 
holde tale den 26.06.24 
kl. 18 

17:40-17:50 
(Birgitte) 
 
Bestyrelsen deltager ikke i Dimissionen.  

6. Elevrådet Nyt fra elevrådet 
 

17:50-18:00 
Udgik da elevrødderne ikke var tilstede. 
 

7. Spisning Vi spiser sammen 18:00-18:20 
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8. Holddannelse Status af holddannelse 
 
Bilag: 

- Princip for holddannelse 

18:20-18.30 
(Simon) 
 
Evaluering: 
Vi har været meget glade for arbejdet med 
co-teaching og har derfor fokus på at 
udvikle dette yderligere.  

 
Holddannelse på tværs af klasserne i 
det kommende skoleår 
Skemalagt holddeling fast: 
Vi har fast holddeling i ty/fr 5.-9. årg. og 
i valgfag på 7.-9. årg., samt på MOD-
sporet.  
 
Der er også holddeling i idræt, alle 
klassers idrætsundervisning er lagt 
sammen med parallelklasser på 
årgangen.  
 
Derudover har vi holddeling i 
forbindelse med aktuelle indsatser: 
24/25: TIMA på 2. årgang og 7. årgang.  
 
Skemalagte muligheder for 
holddannelse på baggrund af ønsker:  
8.årgang dansk, 7.årg dansk 
 
Holddannelse inden for klasserne: 
I indskolingen (0.-3. kl.) og i 
specialklasserne er pædagoger med i 
undervisningen i et stort omfang, og der 
vil også i disse lektioner arbejdes med 
holddeling. 
 
Der planlægges med holddeling som en 
del af co-teaching i alle klasser. I 
skoleåret 24/25 er der én co-teaching 
lektion i 1.-3. kl., tre lektioner i 4.-6. kl. 
og to lektioner i 7.-9. kl. Disse lektioner 
varetages af årgangenes dansk og 
matematiklærere. 
 
Der vil derudover også blive arbejdet 
med holddannelse i lektioner hvor 
faglige vejledere, ressourcelærere, AKT-
lærere, DSA-lærere er i klasserne.  
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9. Helhedsplan Præsentation af Helhedsplan for 
Tranbjergskolen, herunder 
orientering om: 
 

- Skolens prioriteringer 
- Ejendommes 

prioriteringer 
 
Bilag: 

- Helhedsplan 

18:30-18.55 
(Birgitte) 
 
Der er nu udarbejdet en helhedsplan. Vi 
afventer nu et GO fra Ejendomme til at 
gå i gang med Etape 1. 
 
Etape 1 er renovering af 
administrationen på Kirketorvet. Denne 
skal finansieres via skolens budget. 
Ændringen finansieres via skolens 
overskud. 
 
Etape 2 omhandler renovering og 
udbygning af skolens faglokaler. 
Denne del skal finansieres af 
Ejendomme. Bygninger er ikke længere 
en del af skolens budget. 
 
Ift. Etape 1 så har vi valgt at bibeholde 
administrationen på 1. sal. Dette 
medfører at den samlede egenbetaling 
vi kigger ind i, bliver betragtelig mindre 
end vi tidligere har antaget. Vi har fået 
et overslag og må derfor afvente den 
endelige pris. 
 
Vi håber at kunne komme i gang med 
fase 1 i 2024.  
 
Udover de elementer der er indeholdt i 
helhedsplanen så har vi andre områder 
vi gerne vil opdatere – og som vi ser ind 
i at skolen har ressourcer til selv – 
møblering i PLC, i fløjene på Grøn samt 
personalefaciliteter.  

10. Meddelelsesbogen Feedback fra det første år 
 

- Herunder skolens 
erfaringer  

 
Formål med meddelelsesbogen, 
uvm.dk: ”Meddelelsesbogens 
indhold bør ses som led i en 
formativ evalueringspraksis med 
et fremadrettet sigte, hvor der er 

18:55-19:10 
(Birgitte) 
 
Vores oplevelse er at vores første år har 
været lidt et prøveår. Der har været 
noget forskel på hvordan opgaven er 
blevet løftet i de forskellige klasser. Vi 
arbejder derfor fortsat på udvikle dette 
område.  
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fokus på elevens styrker og det, 
som eleven gør godt. Det er 
hensigten, at dialogen mellem 
elev, forældre og skole styrkes 
med meddelelsesbogen, og at alle 
parter oplever værktøjet som 
meningsfuldt og ubureaukratisk.” 

Skolebestyrelsens medlemmer har 
samlet set kun i meget begrænset 
omfang stiftet bekendtskab med 
meddelelsesbogen i deres børns klasser.  
 
 

11.  Nyt fra  
- Formand 
- Medarbejdere 
- Ledelsen 

 
Bilag:  
- Ledelsens ansvarsfordeling pr. 
01.08.24 
- Elevtal maj 2024 
 

19.10-19:25 
(Mette) 
Martin fortæller at skolen skal lave et 
samarbejde med restauranten 
Gastrome. Samarbejdet består i at 
skolens klasser hjælper til med at passe 
hobbyhaven som er det sted hvor 
Gastrome henter krydderurter mv. 
 
Birgitte informerer om at vi har en 
opmærksomhed på vores nuværende 6. 
årgang. Vi har aktuelt 81 elever på 
årgangen. Hvis elevtallet falder mere 
inden d.5.9. vil vi skulle lave 
klassesammenlægning.  
 
Ledelsesfordelingsmæssigt laver vi en 
omfordeling. Simon kommer mere ind i 
almen og Helle overtager 
modtageklasseområdet. 
 

12.  
Næste møde 

2024-2025 
 
Nye punkter: 

- Skærmtid 
- Hvordan arbejdes der 

med 
seksualundervisning? 

- Spilleregler ift. mobning, - 
konsekvenser, skolens 
Antimobbestrategi. 

- Trafik ved skolen om 
morgenen – Sund 
skolevej 

19:25 – 19:30 
 

 


